



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

放棄註冊商標 (局部放棄)

根據《商標條例》(第 559 章)第 56 條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 56 條，以下註冊商標的擁有人已就某些該等註冊所關乎的貨品或服務放棄註冊。

SURRENDER OF REGISTERED TRADE MARK(S) (PARTIAL SURRENDER)

The registrations of the following registered trade mark(s) have been surrendered by the owner(s) under section 56 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559) and rule 56 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.) in respect of certain goods or services for which the trade mark(s) are registered.

[111] 註冊編號: 19851455AA
Trade Mark No.:

[540] 商標:
Mark:



[571] 商標描述:
Mark Description: N/A

[730] 擁有人姓名/名稱、
地址: GROUPE COURREGES
40 RUE FRANCOIS LER, PARIS 8EME, FRANCE.
Owner's Name,
Address:

[740/ 擁有人送達地址: Owner's Mayer Brown JSM
750] Address for Service: 16th-19th Floors, Prince's Building, 10 Chater Road, Central,
HONG KONG

[511] 類別編號:
Class No.: 9, 16

[151] 註冊日期: 10-04-1984
Date of Registration:
放棄生效日期: 30-03-2015
Date of Surrender Taking
Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 34

smokers articles included in Class 34.

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下：

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 9

cameras (photography); spectacles and spectacles cases; sun-glasses and frames for spectacles.

類別 Class 16

stationery; writing instruments; office requisites (other than apparatus).

[111] 註冊編號:	19861181AA
Trade Mark No.:	
[540] 商標:	COURREGES
Mark:	
[571] 商標描述:	N/A
Mark Description:	
[730] 擁有人姓名/名稱、	GRUPE COURREGES
地址:	40 RUE FRANCOIS 1ER, PARIS 8EME, FRANCE.
Owner's Name,	
Address:	
[740/ 擁有人送達地址: Owner's	Mayer Brown JSM
750] Address for Service:	16th-19th Floors, Prince's Building, 10 Chater Road, Central, HONG KONG
[511] 類別編號:	9, 16, 25
Class No.:	
[151] 註冊日期:	10-04-1984
Date of Registration:	
放棄生效日期:	30-03-2015
Date of Surrender Taking	
Effect:	

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務：

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 34

smokers' articles included in Class 34.

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下：

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 9

cameras (photography); spectacles and spectacles cases; sun-glasses and frames for spectacles.

類別 Class 16

stationery; writing instruments; office requisites (other than apparatus).

類別 Class 25

sportswear for men, women, girls and children; sports shoes for men, women, girls and children.

- [111] 註冊編號: 300389836
Trade Mark No.:
- [540] 商標: 
Mark:
- [571] 商標描述: 不適用
Mark Description:
- [730] 擁有人姓名/名稱、地址: 嘉明手袋製造廠有限公司
香港 新界荃灣白田壩街 5-21 號 嘉力工業中心 B 座 9 樓 14-15 室
Owner's Name,
Address:
- [740/750] 擁有人的送達地址: Owner's Address for Service: 嘉明手袋製造廠有限公司
香港 葵芳興芳路 223 號 新都會廣場 2 座 1508 室
- [511] 類別編號: 18
Class No.:
- [151] 註冊日期: 22-03-2005
Date of Registration:
- 放棄生效日期: 10-03-2015
Date of Surrender Taking
Effect:

放棄註冊所關乎的下列貨品或服務:

Surrendered in respect of the following goods or services for the registration:

類別 Class 16

不屬別類的紙.紙板及其製品.印刷品.裝訂用品,照片,文具用品,文具或家庭用黏合劑,美術用品,劃筆,打字機和辦公用品(傢俱除外),教育或.教學用品.(儀器除外.).包裝用塑料.物品.(不屬別類的).印刷鉛字.印版.

紀錄冊內的貨品或服務現修改如下:

The remaining goods or services on the register now read as follows:

類別 Class 18

皮革及人造皮革,以及不屬別類的皮革及人造皮革製品;動物皮,獸皮;箱子及旅行袋;雨傘,陽傘及手杖;鞭,馬具和鞍具。